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EL COBRIMENT DE LA PISTA DE HANDBOL 

El pie ordinari del passat dijous dia 31 de gener va 
aprovar el cobriment de la pista handbol del nostre pö-
ble. La historia, empero, arrenca de més enrera. En efec-
te, per a financiar el cobriment de la pista de handbol 
s'utilitzaran eis diners corresponents a una subvenció que 
en el seu dia i a petició de l'anterior consistori fou otor-
gada al nostre municipi per a construir un pavelló po-
liesportiu a la Torreta. Ara bé, aquesta subvenció, sia 
pel que sia, s'ha deixat perdre i a hores d'ara ja no es 
podia cobrar. Malgrat tot s'ha aconseguit que aquests 
diners poguessin ser utilitzats per a cobrir la pista de 
handbol de La Roca. I l'actitud dels représentants de 
La Torreta davant d'aquest afer ha estât —malgrat les 
no massa bones relacions entre parròquies que hi ha al 
nostre municipi a hores d'ara— comprensiva i construc-
tiva. Això sol ve a demostrar que en efecte no hi havia 
cap més sortida per a no perdre aquests diners per al 
nostre municipi. Però, a part d'això, cai ara considerar 
eis asptectes concrets del cobriment de la pista. Ningú 
no posa en dubte la necessitat i conveniència que això 
es faci. Les millores i avantatges pel pöble de La Roca 
i pel municipi en general seran nombroses: d'entrada, eis 
nostres equips de handbol podran pujar de categoria, es 
podran practicar tota mena d'esports de «pista» i, en fi, 
el pöble disposarà d'un locai ampie i gran per a tota 
mena d'actes culturáis o festius. 

Sobre el que ens hem de qüestionar és, empero, sobre 
el «com» cobrir la pista, sobre si convé simplement «po-
sar una teulada» a Tactual pista de handbol, o bé re-

modelar les installacipns de la pista i del Patronat en 
conjunt, o encara construir un nou pavelló en un altre 
Hoc. La qüestió esdevé dones molt més seriosa: cal apro-
fitar l'avinentesa per a construir un pavelló poliesportiu 
amb tots eis «ets» i «uts»? En tot cas, el que sí sembla 
ciar és que si del que es tracta és de millorar Tactual 
pista, no convé fer-hi més despeses de les estrictament 
necessàries. Tinguem present que parlem d'uns terrenys 
i unes instal-lacions que, en definitiva i malgrat la cessió 
per trenta anys feta al poblé de La Roca recentment, són 
del bisbat. Tinguem també present que el Hoc no és 
tampoc el més adéquat per a edificar-hi un pavelló po-
liesportiu i que, en tot cas, no hi hauria prou espai i cal-
dria modificar substancialment tot el complexe d'edifica-
cions del Patronat, la qual cosa no sembla massa adient. 

Però si valorem ara les despeses que súposa fer un 
pavelló nou, despeses que el poblé sembla no poder afron-
tar de moment, i si valorem les necessitats de Tesport 
del nostre municipi, necessitats que es concreten, per 
exemple, en una pista coberta, veurem amb més bons 
uHs el «cobriment» de la pista de handbol. En efecte, 
sembla ser que és aquesta una solució a" curt plaç tendent 
a pal-liar les necessitats del nostre esport, una solució 
gens desencertada. I una solució que no priva en absolut 
que en el dia de demà es faci a La Roca un complexe 
poliesportiu, ara si, amb tots eie «ets» i «uts». 

I havent parlat com hem parlat de Tesport de La 
Roca no estaría de més fer menció del bon any pel que 
atravessa aquest al nostre pöble: tant a handbol com a 
fútbol hi ha seriöses possibilitats d'ascens. Desitgem, 
dones, molta sort a tots eis esportistes de La Roca. 
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El propassat dia 15 de febrer es 
convoca una maixa pacifica en contra 
dels mais tractes que s' efectúen a les 
comisaries de policía a pressumptes 
deliquents q membres de certes organit-
zacions. Durant el temps del franquisme 
es podia dir que la policía estava molt més 
controlada per I ' Estât í s' efectuavan 
tortures per a aconseguir que els detinguts 
díguessín tot el que sabien o ígnoraven. 

Però ara estem en una democracia 
en la que al principi es podía donar un 
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terme de confian5a donat que es tractava 
d ' un canvi trascendental. Dones, sobtada, 
contemplo com darrera d ' una formal 
democrácía encara s' utílitzen eis antics 
procediments. I d ' això en diem Iteí? 
Quan a un poblé se 1' oprímeix amb 
mètodes despòtics i plens de violen-
cia, això és Ilei?. Si un ciutadá comet una 
infracció és la Ilei qui l'ha de jutjar, però 
en cap cas la policía. 

Abans de canvíar de procediments 
hem de deixar els antics ben nets i ado-
bats. Encara que la primera experiencia 
será dolenta, la segona haurá millorat en 
molts aspectes. 

Espero dones, que aquesta marxa 
pacífica hagi arribat a 1' atenció dels 
poders públics. 

Anna Fortuny 
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